



شركة العقارات المتحدة
United Real Estate Co

United Real Estate Company
K.S.C.P
Authorized and Paid-up Capital KD 143,054,551.3
C.R.: 19140/1980

شركة العقارات المتحدة
ش.م.ك. (عامّة)
رأس المال المصرح به والمدفوع 143,054,551.3 د.ك.
سجل تجاري رقم 1980/19140

Date: 05-May-2025

التاريخ: 05-مايو-2025

Our ref: RCD-25-13

المرجع: RCD-25-13

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAIT

دولة الكويت

Subject: Opening the Nomination for the Board of Directors' Election for the Upcoming Term (2025-2028)

الموضوع: فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة عن الدورة القادمة (2028-2025)

In reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject

مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Mazen Issam Hawwa

Vice Chairman

& Group Chief Executive Officer



شركة العقارات المتحدة
United Real Estate Co

مازن عصام حوا

نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي للمجموعة

Handwritten signature

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
 Disclosure Form of Material Information

05-May-2025	2025-مايو-05	التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>United Real Estate Company (K.S.C.P) announces the opening of the nomination for Board of Directors' membership for the upcoming term (2025-2028), effective from Tuesday, 06/05/2025, and for one month, concluding by the end of Tuesday, 10/06/2025.</p> <p>Interested applicants who meet the eligibility criteria outlined in the Executive Bylaws of the CMA Law No. (7) of 2010 and its amendments (Books Twelve and Fifteen), the Companies Law and its Executive Bylaws, and the Company's Articles of Association, shall submit their application along with the following required supporting documents:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. A letter of intention for nomination, specifying the position (Executive/Non-Executive/Independent). 2. For legal persons, an official letter from the legal person specifying the name of its representative shall be attached. 3. Applicants nominating under an "Independent" position, shall submit a declaration confirming their compliance with the criteria of independence. 4. Civil ID and passport copy. 5. A recent Judicial record certificate. 6. The applicant's CV. 7. A statement detailing all current and previous memberships held by the applicant on the boards of listed companies and membership on its committees. 	<p>تعلم شركة العقارات المتحدة (ش.م.ك.ع) عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس ادارتها للدورة القادمة (2025-2028) وذلك اعتبارا من تاريخ يوم الثلاثاء الموافق 2025/05/06 ولمدة شهر تنتهي بنهاية يوم الثلاثاء الموافق 2025/06/10.</p> <p>على السادة الراغبين في الترشح ممن يستوفون الشروط المحددة في اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتها (الكتب الثاني عشر والخامس عشر)، وقانون الشركات ولائحته التنفيذية، والنظام الأساسي للشركة، التقدم بطلب الترشيح مرفقاً به كافة المستندات المطلوبة والمُؤيدة التالية:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. كتاب رغبة بالترشح موضحا الصفة (تنفيذي/ غير تنفيذي/ مستقل). 2. في حالة الشخص الاعتباري يتعين إرفاق كتاب رسمي من الشخص الاعتباري محدد فيه اسم الممثل. 3. بالنسبة للمرشحين المستقلين، تقديم إقرار يثبت استيفاء شروط الاستقلالية. 4. صورة البطاقة المدنية وجواز السفر. 5. صحيفة حديثة للحالة الجنائية. 6. السيرة الذاتية للمرشح. 7. بيان بكافة العضويات التي يشغلها المرشح حالياً وشغلها سابقا في مجالس إدارة شركات مدرجة ولجان المجلس التي تولى عضويتها. 	المعلومات الجوهرية Material Information

8. A statement detailing all current and previous memberships held by the applicant on the boards of listed companies and membership on its committees.

9. A letter from the applicant authorizing the company to request and obtain a "To Whom It May Concern" certificate from the Capital Markets Authority regarding the legal status of the applicant.

Applications shall be submitted along with all required documents during working days from 09:00 AM to 3:00 PM, Sunday through Thursday, at the Company's premises located in Sharq - Khalid Bin Al Waleed Street - Al Shaheed Tower - 7th Floor. For inquiries, please contact: 22953530.

Please note that no applications will be accepted after the specified deadline of 3:00 P.M. of Tuesday, 10/06/2025.

8. بيان بكافة العضويات التي يشغلها المرشح حالياً وشغلها سابقاً في مجالس إدارة شركات مدرجة ولجان المجلس التي تولى عضويتها.

9. كتاب من المرشح يفوض من خلاله الشركة بطلب والحصول على شهادة "لمن يهمه الامر" من هيئة أسواق المال حول سلامة الموقف القانوني للشخص المرشح.

على أن تقدم طلبات الترشح مرفقاً بها جميع المستندات المطلوبة خلال أيام الدوام الرسمي من الساعة 09:00 صباحاً وحتى الساعة 03:00 مساءً من الأحد إلى الخميس في مقر الشركة الكائن في منطقة الشرق - شارع خالد بن الوليد - برج الشهيد - الدور السابع - هاتف: 22953530.

يُرجى العلم أنه لا تقبل طلبات الترشح بعد انتهاء المدة المذكورة أعلاه في تمام الساعة الثالثة عصراً من يوم الثلاثاء الموافق 2025/06/10.

المعلومات الجوهرية
(تابع)
Material
Information
(Continued)

None

لا يوجد

أثر المعلومة الجوهرية على
المركز المالي للشركة
Impact of the material
information on the
company's financial
position

Mazen Issam Hawwa

Vice Chairman

& Group Chief Executive Officer

شركة العقارات المتحدة
United Real Estate Co

مازن عصام حوا

نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي للمجموعة

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

س.م.